

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES DOUANES

Site web: www.douanes.cm / www.customs.cm

N°.....455...../MINFI/DGD



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF CUSTOMS

Email: cab.douanes.cameroun@gmail.com

Yaoundé, le 19 OCT 2022

Announcement

English-speaking Customs staff are informed that the WCO is organizing for them from the 12th to the 16th of December 2022 in Brussels, Belgium, a pre-accreditation workshop for leadership development advisors.

Applicants fulfilling the conditions mentioned in appendix 1 are invited to duly complete the nomination form and send it, after signature by the Director General of Customs, in PDF format to the following addresses : Karolyn.Salcedo@wcoomd.org and Giovanni.Gaeta@wcoomd.org on or before the 21st of October 2022.

For more information, please contact Mr. UM BATTÀ David Clovis, Head of the International Cooperation unit with address dumbatta@yahoo.fr .

Attached documents :

- Nomination form
- Appendix 1
- Appendix 2



Pour le Directeur Général
des Douanes et par Interim

NEHA Gasper NEBA
Inspecteur Principal des Douanes

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

MINISTERE DES FINANCES

DIRECTION GENERALE DES DOUANES



REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE-WORK-FATHERLAND

MINISTRY OF FINANCE

DIRECTORATE GENERAL OF CUSTOMS

Site web: www.douanes.cm / www.customs.cm

Email: cab.douanes.cameroun@gmail.com

455
N°...../MINFI/DGD

Yaoundé, le 19 OCT 2022

COMMUNIQUE

Les personnels des Douanes d'expression anglaise sont informés que l'Organisation Mondiale des Douanes organise à leur attention, du **12 au 16 décembre 2022**, à **Bruxelles en Belgique**, un **atelier de pré-accréditation des conseillers en développement du leadership**.

Les postulants remplissant les conditions mentionnées à l'annexe I sont invités à renseigner convenablement le formulaire de nomination et à le transmettre en format PDF, après signature du Directeur Général des Douanes, aux adresses suivantes : Karolyn.Salcedo@wcoomd.org et Giovanni.Gaeta@wcoomd.org au plus tard le **21 octobre 2022**.

Pour plus d'informations, bien vouloir prendre attache avec M. UM BATTA David Clovis, Chef de Cellule de la Coopération Internationale, à l'adresse dumbatta@yahoo.fr.

PJ:

- Formulaire de nomination ;
- Annexe 1 ;
- Annexe 2.



Pour le Directeur Général
des Douanes et par Interim

NEBA Gasper NEBA
Inspecteur Principal des Douanes